


WELCOME TO

Binghatti Phoenix



Binghatti is a proud Emirati property developer headquartered in Dubai, 

United Arab Emirates. The Binghatti brand is synonymous with some of the most 

iconic projects in the world's most dynamic and innovative city. The company’s 

product offering spans all segments of the market, including affordable, mid-luxury 

to uber-luxury markets. The company is distinguished by its iconic architectural 

style that represents the brand's distinct design DNA integrated across its wide 

array of real estate developments. With a real-estate portfolio of over 60 projects 

and an exceeding value of AED 30 Billion, Binghatti is considered to be one 

of the largest privately held property developers in the UAE. Preceding to 2024, 

the company has successfully delivered 20,000 units in Dubai’s real-estate 

market. Binghatti is the pioneering real estate developer in the world that 

has formed partnerships to develop branded real estate projects with global 

luxury brands, such as Bugatti, Mercedes-Benz and Jacob & Co. 



Awards &
Recognitions



An Award-winning
Developer

بـــن غاطـــي للتطويـــر هـــي شـــركة تطويـــر عقـــاري لديهـــا العديـــد مـــن المشـــاريع العقاريـــة في دولـــة الإمـــارات 
العربية المتحــــدة بقيمــــة إســــتثمارية تفــــوق الثلاثين مليــار درهــــم إماراتــي مــن خــلال محفظــة عقاريــة تضــم 
أكثــــر مــــن ستـــين مشـــروع فـــي جميـــع أنحـــاء دبـــي تتضمـــن منطقـــة الخليـــج التجـــاري، قريـــة جميـــرا الدائريـــة، 
ليـــوان، دبـــي لانـــد السكنية، واحة دبي للسيلكون والجداف، تمتلــــك بــــن غاطــــي خطــــط شاســعة للتوســع 

فــي الســنوات القادمــة مــع التركيــز بشــكل خــاص فــي نمــو محفظتهــا العقاريــة فــي دبــي. 

بصفتهــا أحــد أكبــر شــركات التطويــر بالإمــارات، بــن غاطــي للتطويــر حــازت علــى جوائـز عديـدة وأن تتمركـز 
ــاري والهندســـة المعماريـــة. نالــــت بــــن غاطــــي  ــر العقـ ــاع التطويـ ــة رائـــدة فـــي كل مـــن قطـ كشـــركة إماراتيـ
العديــد مــن الجوائــز منهــا أفضــل شــركة عقاريــة ضمــن أعلــى ١٠٠ شــركة عقاريــة فــي الشــرق الأوسـط حسـب 
لائحـة فوربـس الشـرق الاوسـط، وحصلـت علـى جائـزة أفضـل مشـروع قيـد الإنشـاء مـن دائـرة الأراضـي والأمـلاك 
ــر  ــرع تطويـ ــزة أسـ ــة لجائـ ــراء لعامـــي ٢٠١٧ و ٢٠١٨ بالإضافـ ــرق الأوســـط للمبانـــي الخضـ ــزة الشـ فـــي دبـــي وجائـ
لمشـــروع عقـــاري مـــن دائـــرة الأراضـــي والأمـلاك فـــي دبـــي و العديـد مـن الجوائـز مـن معـــرض سـيتي سـكيب و 
العقــــارات الخليجيــــة، وجائــــزة تايكــــون لأفضــل شــــركة عقاريــــة مــــن قبــــل حكومــــة دبــــي. وتطمــــح الشــــركة 

لترسيخ مكانتها كإحدى أفضل وأكبر الشركات العقارية الرائدة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

____

Forecasted Milestones

____

Milestones

20,000+
UPCOMING PROJECTS UNITS

VALUE OF 

30 Billion

60+
PROJECTS IN THE REGION 

10,000+
UNITS HANDED OVER

20 Billion+
CURRENT STOCK VALUE

1 Billion+
ACQUIRED LAND PLOT VALUE

VALUE OF 

10 Billion

Binghatti Developers is a real estate development company operating throughout 
the UAE with an investment value exceeding AED 30 Billion across a portfolio of more 
than 60 projects and currently operates in several areas throughout Dubai including 
Business Bay, Dubai Silicon Oasis, Al Jaddaf, Dubai Marina, Jumeirah Village Circle, 
Liwan, and Dubai Land Residence Complex. The company possesses bold plans for 
expansion in the coming years, specifically focusing on the growth of its real-estate 
portfolio in Dubai.

As an award-winning developer, with a proven track record of completed projects, 
Binghatti Developers has established itself as a pioneer in both real estate development 
and architecture. Binghatti Developers has acclaimed a respected status within the 
real estate sector and is amongst Forbes Top 100 Real Estate companies in the Middle 
East. With an accolade of awards under its belt, Gulf Real Estate – Best Real Estate 
Off Plan Project, MENA Green Building Awards 2017 & 2018, Cityscape Awards 2018, 
Arabian Property Awards 2018 & 2017, and Government of Dubai- Best Real Estate 
Tycoon Awards, these are just a few of the accomplishments Binghatti Developers has 
received over the years.



A Beacon of Architectural Ingenuity 



Discover Eminence
in Every Nuance 



Welcome to Dubai
The dynamic real estate landscape of Dubai: renowned for its iconic skyline, 
world-class infrastructure, and vibrant cosmopolitan culture, Dubai stands as 
a beacon of progress in the Middle East and beyond. The emirate's robust 
economy and pro-business policies, including tax incentives, foreign ownership 
rights and streamlined regulations facilitate ease of investing, offering 
opportunity to be part of the dynamic growth that transcends boundaries.
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01.
About
the Project

A poetic expression of resurgence, Binghatti Phoenix rises as a beacon 
of architectural ingenuity. The exterior façade is characterized by 
fluid lines that symbolizes the flow of human existence. The interior 
spaces are thoughtfully curated to reflect this theme, featuring regal 
finishes and palette.



Venture into
 the World of Opulence 

A B O U T  T H E  P R O J E C T



Navigate through
the Path of Greatness 
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 BINGHATTI COMPLETED PROJECT

1. Binghatti Gate

2. Binghatti Heights

3. Binghatti Mirage

4. Binghatti Rose

5. Binghatti Jasmine

6. Binghatti Crest

7. Binghatti Luna

8. Binghatti Nova

9. Binghatti Gems

10. Binghatti Crescent

 BINGHATTI PROJECTS

1. Binghatti Onyx

2. Binghatti Emerald

3. Binghatti House

4. Binghatti Corner

5. Binghatti Lavender

6. Binghatti Orchid

7. Binghatti Amber

8. Binghatti Gardenia

9. Binghatti Azure

10. Binghatti Venus

11. Binghatti Tulip

12. Binghatti Phantom

13. Binghatti Galaxy

 HOSPITAL/CLINIC

1. Aster Medical Clinic

2. Life Medical Center

3. Magnum Family Medical Center

4. Dr. Joy Dental Clinic

 PARK

1. Halfa Park

2. RootsCamp

3. Community Park South

4. Community Park North

 MALL

1. Circle Mall

 SUPERMARKET

1. Spinneys

2. Grandiose

3. Choithrams

4. Nesto Hypermarket

5. Viva Supermarket

 SCHOOL

1. JSS International School

2. Kids World Nursery

3. Ladybird Nursery

A B O U T  T H E  P R O J E C T

NEARBY AMENITIES
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Binghatti Phoenix



Project
Facts

PLOT AREA

10,188.44 SQ.M / 109,667.35 SQ.FT

PROPERTY TYPE

RESIDENTIAL & RETAIL

DESCRIPTION

B + G + 1P +  8 FLOORS + ROOF

NUMBER OF UNITS

STUDIO: 96 UNITS
1 BEDROOM: 274 UNITS
2 BEDROOM: 64 UNITS

TOTAL UNITS

RESIDENTIAL: 434
SHOPS: 30

A B O U T  T H E  P R O J E C T



Amenities
A B O U T  T H E  P R O J E C T

Swimming
Pool

Outdoor 
Gym

Golf
Putting

Kid's Play
Area

Outdoor 
Yoga

Paddle
Court

All amenities are subject to change without notice at our sole 
discretion for any reason including aesthetic purposes.



A B O U T  T H E  P R O J E C TA B O U T  T H E  P R O J E C T

An Interplay 
of Form and Function



02.
Design
Details

The brand's design ethos seamlessly weaves together timeless 
elegance with modern innovation to form Binghatti Phoenix as 
an emblem of architectural ingenuity. 



Dive into the Extensive
Range of Possibilities 

D E S I G N  D E TA I L S



All finishes are subject to change without notice at our sole discretion for any reason including aesthetic purposes.

Finishes
INTERIOR SAMPLE BOARD

TAN OAK WOOD

BRUSHED BRASS MIRROR FLUTED TAN OAK

STATUARIO MARBLECALACATTA EMERALD

D E S I G N  D E TA I L S



03.
Floor
Plans

The hyper property features a diverse selection of meticulously 
crafted spaces including studios, one-bedroom, and two-bedroom 
units, designed to cater to its extensive array of clienteles.



1st Level
Floor Plan

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

STUDIO
 AREA  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE 39 - 48 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE 32 - 34 m2

1 BEDROOM APARTMENT
 AREA  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE 70 - 78 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE 56 - 61 m2

2 BEDROOM APARTMENT
 AREA  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE 106 - 111 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE 72 - 94 m2

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

STUDIO 1 BEDROOM 2 BEDROOM



Typical
Floor Plan

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

STUDIO
 AREA  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE 39 - 48 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE 32 - 34 m2

1 BEDROOM APARTMENT
 AREA  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE 70 - 78 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE 56 - 61 m2

2 BEDROOM APARTMENT
 AREA  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE 106 - 111 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE 72 - 94 m2

2nd - 8th Floor

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

STUDIO 1 BEDROOM 2 BEDROOM



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

Studio
Unit

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

TYPE - 1 TYPE - 2 



The Elevated
Cosmopolitan Living

F L O O R  P L A N S



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

1 Bedroom
Unit

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

TYPE - 1 TYPE - 2 



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

1 Bedroom
Unit

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

TYPE - 3 TYPE - 4



1 Bedroom
Unit

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

TYPE - 5



Illustrating a 
Cohesive Ambiance 

F L O O R  P L A N S



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

2 Bedroom
Unit

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

TYPE - 1 TYPE - 2



2 Bedroom
Unit

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 
without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 
the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 
guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 
the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 

الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة 

التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . 

يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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